
                                                                                 Krobia, dnia 27 września 2018 r. 
 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   LI/2018 
 

                                   z   LI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  25 września 2018 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 

                   godzina zakończenia:   19.30 

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 

radnych.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 

     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 

 

Porządek obrad sesji :          

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

4. Przyjęcie protokołu z LI sesji.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych  w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

                a) aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków   zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Krobia oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, 

         b) wyrażenia  zgody  na   nabycie   przez  Gminę   Krobia   nieruchomości      

niezabudowanej położonej w Krobi,                                                                                                                                                             

         c) przejęcia  przez Gminę Krobia  zadania zarządzania  publicznymi                               

drogami powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia                                             

w zakresie zimowego utrzymania tych dróg, 

                d) zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

26 sierpnia 2009r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej                           



o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Krobia, 

               e)  zmiany  uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej  w  Krobi  z   dnia                         

28 marca 2011 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania                                     

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze                                  

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia                                 

z opłat oraz tryb ich pobierania, 

               f)  udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Wielkopolskiemu, 

               g)  emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu, 

                          h)  zmiany   Uchwały   Nr  XXXIX/351/2017   Rady Miejskiej  w  Krobi                  

z  dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Gminy Krobia  na lata 2018 - 2028, 

               i)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018, 

               j) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za  wybitne 

osiągnięcia pozaszkolne, 

               k) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części działek położonych w rejonie ulic Domachowskiej, 

Zachodniej, Ogrodowej, Odrodzenia i Miejsko-Góreckiej w Krobi,                                                 

l)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych.                  
                                                    

10.   Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów     

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2018 roku. 

11.   Informacja o naliczonych jednorazowych opłatach z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości oraz o zgłoszonych żądaniach o wypłatę odszkodowań z 

tytułu obniżenia wartości nieruchomości w związku ze zmianami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w roku 2017.  

        12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      13.  Wolne głosy i wnioski. 

      14.  Zakończenie. 

      

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz 

pozostałych zaproszonych gości, szczególnie stypendystów ich opiekunów i 

rodziców majora. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 
15 radnych, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Burmistrz zgłosił wniosek                           

uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektów uchwał: w sprawie 

przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części działek położonych w rejonie ulic Domachowskiej, Zachodniej, 

Ogrodowej, Odrodzenia i Miejsko-Góreckiej w Krobi, jako pkt 9k, oraz projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, 
jako pkt 9l. 



     Radny Mariusz Duda zgłosił wniosek o przeniesienie punktu 8 porządku                              

obrad dot. wręczenia stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów jako pkt 3                                     

w związku z obszernym zakresem punktów porządku obrad                                      

poprzedzającym wręczenie stypendiów tak licznej grupie uczniów.                                                                                                                               

Wniosek Burmistrza dotyczący rozpatrzenia uchwały w punkcie 9k przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Wniosek Burmistrza dotyczący rozpatrzenia 

uchwały w punkcie 9l przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                    

Wniosek radnego M. Dudy dotyczący wręczenia stypendiów w punkcie 3 przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Porządek obrad po zmianach przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny porządek obrad sesji stanowi 
załącznik do protokołu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

     Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z L sesji.                                                                                         
Protokół  z L sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało  15 radnych.                                                      

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

      Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Sanepidu na interpelację dotycząca liczby dzieci nie 

szczepionych.    

     Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

     R. Olejniczak :1. Sprawa dotyczy oznakowania drogi powiatowej w Domachowie. 

Jadąc od świetlicy w kierunku Gościńca Biskupiańskiego postawiony jest znak 

„STOP”. Kierowcy mylili drogę jadąc na wprost myśląc, że to droga główna,                            

a faktycznie jest to droga ślepa. Proszę o skierowanie do komisji bezpieczeństwa 

poprzez Starosto Powiatowe o zlikwidowanie tego znaku.                                                                                                               

2. Sprawa dotyczy drogi gminnej w Domachowie na tzw. zapłociu są bardzo duże 

dziury i wykonanie uzupełnienie masą na zimno w znacznym stopniu poprawiłby stan 

tego odcinka. 

      H. Urbański : sprawa dotyczy placu zabaw przy ul. Spokojnej w Krobi.                              

Wnioskuję o wykonanie rekultywacji tego terenu i zasianie trawy.   

      G. Skrobała : 1. Sprawa dotyczy miejscowości Gogolewo, gdzie wykonano chodnik 

na odcinku przy drodze gminnej przy Ośrodku Zdrowia i mieszkańcy zgłaszają już 

uszkodzenia tego nowego chodnika prawdopodobnie uszkadzanego przez pojazdy                   

i proponują zamontowanie w tym miejscu słupka odblaskowego, co zabezpieczy to 

miejsce.  

2. Znak informujący o  miejscowości Gogolewo jest nieestetyczny, słupek pogięty  i 

bardzo niekorzystnie to wygląda. Temat ten już do Starostwa                          

Powiatowego zgłaszałam i sprawę dzisiaj ponawiam.                                                                                        

3. W Nieparcie przy nowym obiekcie Dino na przeciw pozostały wiatrołomy, 

ogromny pień i kawał drzewa, które bardzo szpecą ten teren. Proszę o interwencję do 

powiatu aby miejsce to uporządkowano. 



      R. Szulc : 1. Temat dotyczy drogi powiatowej w Potarzycy i wnioskuję o 

zmontowanie lustra przy posesji nr 58 naprzeciw stawu. Wykonano na tym odcinku 

remont drogi i położono nowych chodnik lecz widoczność dla pojazdów jadących z 

kierunku Chwałkowa jest bardzo słaba. Budynek usytuowany przy tym zakręcie 

zasłania widoczność  pojazdów jadących z Potarzycy. Pojazdy ciężarowe i większy 

sprzęt rolniczy mają utrudniony przejazd niszcząc nowopowstałe chodniki.                             

2. Wnioskuję o zamontowanie znaku zakazu zatrzymywania lub znaku zakazu postoju 

przy przedszkolu w Potarzycy. Często pojazdy rodziców przywożących dzieci 

parkując tarasują ten odcinek drogi, a także utrudniają wyjazd z drogi podrzędnej. 

Alternatywny parking w pobliżu przedszkola dla tych pojazdów nie w pełni jest 

wykorzystywany, a zwracaliśmy się wiele razy o możliwości korzystania z niego                             

przez tych rodziców.  Mieszkańcy zamiejscowi na zebraniach zwracali                                          

uwagę na ten problem wnioskując  o jego rozwiązanie.                                                                                        

3. Sprawa dotyczy miejscowości Kuczynka. Mieszkańcy zwracali uwagę po 

realizowanej wycince drzewa przy drodze powiatowej wjeżdżając od Kuczny od 

strony Krobi  pozostawiono wysokie pnie zagrażają bezpieczeństwu. Stan tego 

odcinka nie jest w najlepszy, niejednokrotnie konieczny jest przejazd przez pobocze                             

i mieszkańcy obawiają się uszkodzenia pojazdów. Proszę o skierowanie do zarządcy 

drogi tą sprawę.  

      P. Wajnert : 1. Sprawa dotyczy ul. Dworcowej w Krobi. Niedawno przejmowaliśmy 

odcinek  drogi kończący się przy budynku dworca, gdzie również autobus szkolny  

zawraca i ubytki w tej drodze są znaczne. Proszę o uzupełnienie tych ubytków 

nawierzchnią asfaltową. Również proszę o uporządkowanie terenu i wycięcie suchych 

traw i krzewów przy wysepce przyległego przystanku autobusowego.                                      

2. Proszę  przekazanie do zarządcy drogi wojewódzkiej o usunięcie suchych prawie                    

w 90% nowoposadzone tuje przy ul. Powstańców Wlkp. w Krobi  i posadzić nowe, 

ponieważ jest odpowiedni czas na wykonywanie takich prac. 

      L. Bem : na portalach internetowych pojawiły się artykuły dotyczące ratowników 

medycznych. Między innymi ratownicy z Krobi też wpisani do grafiku dyżurów na 

październik. Uważam, że jest to duże zagrożenie dla życia i zdrowia mieszkańców.                        

Dlatego kieruję pytanie czy jest to poważne stanowisko, czy prowadzone są rozmowy 

z nimi. Od funkcjonującej na terenie kraju firmy Falk pracownicy ci domagają się 

podwyżek, a kto zapewni nasze bezpieczeństwo zdrowia?     

     L. Włodarczyk : mieszkaniec ul. Norwida z Pudliszek prowadzący działalność 

gospodarczą zwrócił się o udostępnienie miejsca na poszerzenie miejsc parkingowych 

przed swoją posesją. 

      K. Perdon : sprawa dotyczy skrzyżowania drogi powiatowej oznakowania słupkami.  

Oznakowanie to jest pogięte i proszę aby skierowanie do zarządcy dogi o wykonanie 



naprawy lub zastoinie innej technologii np. takie słupki, które po uderzeniu mogą się 

podnieść. Problem ten jest od dawna, wiadomo, ze dochodzi tam do wielu uszkodzeń                  

i może inne technologie pozwolą na zamontowanie trwałych barier w tym miejscu.      

      Ad. 7 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

1.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych obchodach związanych z 79. rocznicą 

wybuchu II wojny światowej 

 

3.09 – uczestniczyłem w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego 2018/2019 w Szkole 

Podstawowej im. Prof. J. Zwierzyckiego w Krobi 

 

3.09 - radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego 

2018/2019 w Szkole Podstawowej w Nieparcie. 

 

5.09 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w sprawie omówienia spraw będących w 

kompetencji komisji. 

 

7-10.09 – na terenie gminy Krobia z wizytą przebywała samorządowa delegacja z partnerskiej 

gminy Revulop z Węgier na czele z Burmistrzem Geza Kondor. 

 

8.09 – wraz z radnym Romanem Olejniczakiem uczestniczyłem w wydarzeniu pn. 

„Tradycyjny Półmaraton Biskupiański” zorganizowany przez UKS Biskupianka Stara Krobia 

przy współpracy z Gminą Krobia, szkołą, sołectwem i OSP.  

 

9.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w VIII Festiwalu Tradycji i Folkloru w Domachowie 

podczas którego Burmistrz Węgier Geza Kondor oraz Juri Feher otrzymali wyróżnienia 

„Honorowy Obywatel Gminy Krobia”. 

 

17.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystych obchodach 78. Rocznicy zbrodni 

katyńskiej i 79. rocznicy agresji Związku Radzieckiego na Polskę. 

 

23.09 – wraz z radnymi Genowefą Skrobałą i Dawidem Szprutą uczestniczyłem w 

uroczystym otwarciu boiska sportowego w Nieparcie. W ramach tego wydarzenia odbyły się 

rozgrywki piłkarskiego w udziałem drużyny Gminy Krobia.  

 

17 września – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na 51 sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

24 września – odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Krobi w sprawie 

analizy zmian w statucie Gminy Krobia.  

 

24 września - odbyło się posiedzenie wspólnych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 51. sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz omówienia spraw 

bieżących. 

 

25 września – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 

uchwał na 51. sesję Rady Miejskiej w Krobi.  



25 września – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na 51. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Radni uczestniczyli w zebraniach wiejskich dot. planowania funduszu sołeckiego na 2019 rok 

oraz w zebraniu w Krobi dot. uchwalenia funduszu miejskiego.  

 

     Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.                            

Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza Krobi,  które stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

      M. Duda : proszę o więcej informacji nt. ławek niepodległości.                                                  

Przedstawiano w mediach ich wartość 80 tys. zł, czy będzie ich kilka.                                

Burmistrz : wartość projektu jest dość spora,  to nie tylko ławki ale kwestia 

zagospodarowania terenu przy ławce, przyłącze energetyczne i zainstalowanie urządzeń 

pozwalających na szukanie poprzez system elektroniczny informacji dotyczących gminy i 

działania centrum kultury. Będzie to jedna ławka zaprojektowana przez Ministerstwo i jest 

możliwość pozyskania środków finansowych na ten cel.                     

  K. Perdon :   jaki jest procent dofinansowania.                                                                            

Burmistrz : 80%.                                                                                                                             

K.Perdon : na kiedy zaplanowano rozpoczęcie prac budowy łącznika między                                  

ulicą  Słoneczną a Szkolną w Pudliszkach?                                                                                 

Burmistrz :  początek prac rozpocznie się w październiku.                                                          

M. Duda : czy jest termin rozstrzygnięcia wniosku o planowane wykonanie łącznika 

ulicy Kobylińskiej i Polnej w Krobi?                                                                                         

Burmistrz : tak jak poprzednie rozstrzygnięcia tez może być to listopad.  

     Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków   zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Krobia oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego.                                                                                                                                                                        

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania 
Przestrzennego M. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja 

obradowała                    w dniu 25.09.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała 
pozytywnie jednogłośnie.                                                                                              

Uchwałę Nr  LI/430/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 25 września 2018 r.                             

w sprawie aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków   zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Krobia oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.        

                                                                 

b) wyrażenia  zgody  na   nabycie   przez  Gminę   Krobia   nieruchomości      

niezabudowanej położonej w Krobi.                                                                                                                                                                      

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania 
Przestrzennego                                 M. Krzyżostaniak.  

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja 

obradowała                    w dniu 25.09.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała 

pozytywnie jednogłośnie.                                                                                              



Uchwałę Nr  LI/431/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 25 września 2018 r.                             

w sprawie wyrażenia  zgody  na   nabycie   przez  Gminę   Krobia   nieruchomości      

niezabudowanej położonej w Krobi przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                        

 

c) przejęcia  przez Gminę Krobia  zadania zarządzania  publicznymi                               

drogami powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie                                     

zimowego utrzymania tych dróg.                                                                                                                                     
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania 
Przestrzennego   M. Krzyżostaniak. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja 

obradowała w dniu 25.09.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.                                                                                              

 Uchwałę Nr LI/432/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2018 r.                          

w sprawie przejęcia  przez Gminę Krobia  zadania zarządzania  publicznymi  drogami 

powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia przejęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych.                                               

           d) zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

26 sierpnia 2009r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej                            

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała:    komisja 

obradowała w dniu 19.09.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie.                                                                                                                              

Uchwałę Nr LI/433/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2018 r.                                 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                           

26 sierpnia 2009 r.  w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                                                  

           e) zmiany  uchwały Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej  w  Krobi  z   dnia   28 marca 

2011 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia  z opłat oraz tryb ich pobierania.  

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja 

obradowała w dniu 19.09.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie.                                                                                                                                

Uchwałę Nr LI/434/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2018 r.                             

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia  z opłat oraz tryb ich pobierania; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało 15 radnych.                                                                                                                  

f) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Wielkopolskiemu.  



Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                      

Uchwałę Nr LI/435/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2018 r.                                 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Wielkopolskiemu; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

g) emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.                                                                                                                             

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy Krobia K. Szablewska. 

Burmistrz : musieliśmy dokonać wykupu obligacji  w związku ze zmianą stawek 

podatkowych w konsekwencji skutkowało to złożeniem korekty  przez właściciela 

famy wiatrowej i środki te przeznaczone zostaną na zwrot podatku.                                     

Uchwałę Nr LI/436/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2018 r.                             

w sprawie emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu, przyjęto większością głosów 14 za, 1 wstrzymujący ( P.Wajnert), głosowało 

15 radnych. 

h) zmiany   Uchwały   Nr  XXXIX/351/2017   Rady Miejskiej    w  Krobi                                

z  dnia   20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej      Prognozy 

Finansowej                      Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028.                                                                                                        
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą zał. nr 2 do protokołu 

przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.                                                                                                                  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 25.09.2018 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała  pozytywnie 

jednogłośnie. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.                                     

Uchwałę Nr LI/437/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września w sprawie  

zmiany   Uchwały   Nr  XXXIX/351/2017   Rady Miejskiej    w  Krobi  z  dnia    20 

grudnia 2017 r.                      w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028.                                                                                                                  

i)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018.                                                                                                                                     

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą zał. nr 3 do protokołu 

przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.                                                                                                                   

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 25.09.2018 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała  pozytywnie 
jednogłośnie. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.                                     

Uchwałę Nr LI/438/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia25 września                                        

2018 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018;                                     
przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.   

                                                                                                                          

Ad. 10 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów     

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2018 roku.                                            
Informację stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu przedstawiła Sekretarz Gminy                  

K. Szablewska.  



Ad. 11 Informacja o naliczonych jednorazowych opłatach z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości oraz o zgłoszonych żądaniach o wypłatę odszkodowań                    

z tytułu obniżenia wartości nieruchomości w związku ze zmianami miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w roku 2017.                                                     
Informację stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                    

Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                       

Burmistrz :  interpelacja radnego R. Olejniczak dot. drogi powiatowej w Domachowie 

przekazana zostanie do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. Odnośnie uzupełnienia 

ubytków na drodze w Domachowie to zostaną podjęte działania interwencyjne. 

Wniosek złożony przez radnego H. Urbańskiego rozważymy czy prace wykonać                      

w tym roku, czy przełożyć to na okres wiosenny.                                                                       

Odnośnie interpelacji radnej G. Skrobały dot. uszkodzeń krawężnika w Gogolewie,                           

to związku z tym, że jest to skrzyżowanie drogi powiatowej z gminną sprawa 

skierowana zostanie do zarządcy drogi wyższego rzędu, powiatowej.  Również sprawa 

oznakowania miejscowości Gogolewo, uporządkowania znaku przekazana zostanie do 

Starostwa Powiatowego.   Interpelacje radnej R.Szulc dotyczącą zamontowani lustra            

w Potarzycy skierowania zostanie do Starostwa Powiatowego oraz temat 

zamontowania znaku zatrzymywania przy przedszkolu w Potarzycy również 

skierowana zostanie do  zarządcy drogi powiatowej. Sprawa uporządkowania terenu 

po wycince drzew to zadanie zarządcy drogi powiatowej, do którego temat zostanie 

przekazany.                                                                                                                               

Interpelacja radnej P.Wajnert odnośnie ulicy Dworcowej w Krobi, to ubytki na 

odcinku tej drogi zostaną uzupełnione. Natomiast sprawa usunięcia suchych krzewów 

przy drodze wojewódzkiej zostanie wg właściwości przekazana do WZDW. 

Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema dotycząca  ratowników medycznych 

to nie chciałbym odnosić się do informacji portali społecznościowych, a sprawy                      

zapewnienia bezpieczeństwa przez systemy ratownictwa należy bezpośrednio                        

do struktur administracji rządowej. Nie mamy żadnych informacji  aby ta                           

opieka nie miała być realizowana przez właściwe podmioty. Ewentualnie                                   

rozważymy możliwość kierowania zapytania do właściwego                                              

podmiotu o kwestie zarządzania opieką ratownictwa medycznego.                                                                                                            

L. Bem : mieszkańcy niepokoją się sytuacją przedstawianą w różnych mediach.  

Burmistrz : nie ma formalnie informacji Wojewody Wielkopolskiego o problemach 

związanych z zarządzeniem  kwestii ratownictwa medycznego i zagrożeniach z tym 

związanych.                                                                                                                                             

Interpelacja radnego L. Włodarczyka dotycząca propozycji właściciela nieruchomości 

przy ul.Norwida w Pudliszkach odnośnie udostępnienia części nieruchomości na 

wykonanie parkingu ogólnodostępnego jest tematem bardziej skomplikowanym. 

Wiązałoby się to z obniżeniem krawężnika i poszerzenia wjazdu na koszt właściciela 

posesji na podstawie uzgodnienia z zarządcą drogi odnośnie                                                      

takiej przebudowy. Sprawa musi być przeprowadzona wg określonej procedury,                            

na wniosek złożony przez właściciela nieruchomości.                                                                                  

Interpelacja radnego K. Perdona dotycząca uszkodzeń oznakowania zostanie                          
wg właściwości przekazana do zarządcy drogi powiatowej.    

Ad.12 Wolne głosy i wnioski.   



P.Wajnert : wnioskowałam w sprawie odmalowania przejścia dla pieszych na 

ul.Rejka, na jakim etapie jest ta sprawa? Mieszkańców niepokoi informacja o 

likwidacji   przejazdu kolejowego przed Chwałkowem. Wielu mieszkańców dojeżdża 

do pracy właśnie do tej miejscowości i będą musieli jechać dookoła.                                                      

Burmistrz :  malowanie przejść dla pieszych jest zaplanowane. Odnośnie przejazdu 

kolejowego na drodze powiatowej do Chwałkowa jest dużo informacji na ten temat 

lecz stan rzeczy jest następujący. W ramach planowanej przebudowy linii kolejowej 

prze teren naszej gminy projektant zwrócił się o zebranie opinii dotyczących 

rozwiązań w kwestii przejazdów kolejowych wskazując możliwość likwidacji 

przejazdu aby poprawić bezpieczeństwo. W przypadku drogi gminnej, powiatowej, 

czy wojewódzkiej ewentualna likwidacja musi odbyć się za zgodą odpowiedniego 

zarządcy drogi.  W przypadku dróg gminnych to wydaliśmy opinie negatywne                         

z jednym wyjątkiem dotyczącym przejazdu kolejowego pomiędzy ulicą Dworcową, a 

dworcem.  W sprawie przejazdu na drodze do Chwałkowa opinia była negatywna 

odnośnie jego likwidacji. Zgodnie z obowiązującymi przepisami likwidacja tego 

przejazdu przez kolej mogłaby być przeprowadzona po wybudowaniu  wiaduktu nad 

torami.  Również interwencje skierowane przez mieszkańców Chwałkowa odnośnie 

problemu jaki mieliby z dojazdem do swojej miejscowości przekazano projektantowi. 

Zarządzający tą drogą Powiat Gostyński również wydał negatywną opinię w tej 

kwestii.  

 J. Mikołajczak : mieszkaniec Chwałkowa chciałby utwardzić swój wjazd na posesję,                   

a po remoncie drogi wynikł problem. Dywanik asfaltowy powiększył obszar a woda 

przedtem uchodziła w kierunku świetlicy, studzienka kanalizacyjna jest przy 

skrzyżowaniu w kierunku Krzyżanek i zastoisko wody powstało na 20 metrach.  

Problem ten zgłosiłem do zarządcy drogi powiatowej. Mieszkaniec zwrócił się czy 

może za własne środki  swój wjazd utwardzić i udzieliłem informacji, że  konieczne 

jest złożenie wniosku w tej sprawie do zarządcy drogi powiatowej.                                         

Burmistrz : informacje jaki Pan udzielił są prawidłowe.       

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                                   

Przewodniczący Rady Miejskiej :  dziękuję  wszystkim  osobom,  które sesję  

przygotowały, dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam LI sesję Rady Miejskiej w 
Krobi. 

   Protokół sporządziła :  

Aurelia Sikorska  

 


